
MR-vergadering Bs de Smelen 02-10-2023 

Aanwezig: Christ Mandigers, Toni Kajbic, Tanja Veraa, Dewi Kunstt (online), Leon Willemstein, Karin van 

Dommelen & Patricia Zoran  

Informatie directie 

Op personeelsgebied hebben we afgelopen vrijdag afscheid genomen van Iris. Marieke is inmiddels weer 

werkzaam na haar zwangerschapsverlof. Stans, onze administratief medewerker, zou ook met pensioen 

gaan, maar wegens het afhaken van haar vervanging, gaat ze nog even door en werkt ze tot november om 

haar nieuwe vervanging (die persoon is weer gevonden) in te werken. Onze nieuwe kwaliteitsondersteuner 

Kim is na de zomervakantie gestart op beide scholen in het cluster De Smelen/ Grasspriet.  

Patricia haar vervanging is niet in te vullen. Afgelopen week bij de studiedag is besproken dat er op een 

andere manier gewerkt moet worden binnen de school om de doorlopende lijn in groep 5 te bewaren. Leon 

zal daarom op maandag t/m donderdag de groepsverantwoordelijkheid dragen en er heeft zich intern al 

iemand gemeld om extra te werken op vrijdag. Er is daardoor geen bezetting voor de maandag in de 

gesplitste groep 7, dat moet nog verder bekeken worden. Liesbeth zal Patricia vervangen tijdens haar verlof 

in de MR.  

Schoolontwikkeling 

Binnen De Smelen zijn er werkgroepen gevormd, die overeenkomen met de speerpunten vanuit het 

schoolplan. Digitale geletterdheid, rekenen, taal en sociaal-emotionele ontwikkeling worden middels een 

vast vergaderschema besproken in de werkgroepen met een voorzitter die input levert voor het directie-

overleg.  

Na de vakantie zijn we gestart met het implementeren van Blink Lezen. Tijdens de laatste studiedag is 

hiervoor een externe geweest die dit traject met ons gaat begeleiden. De uitvoering van het subsidieplan 

rondom de verbetering van basisvaardigheden is afgelopen week door Christ, Morena en Floor 

gepresenteerd in het Van Der Valk hotel in Eindhoven. De Smelen werd ter verantwoording opgeroepen en 

kreeg achteraf complimenten dat het op eigen manier zo goed werd besteed.  

MR jaarverslag 2022-2023 

Het MR jaarverslag is besproken en er zijn enkele aanpassingen doorgegeven aan Toni. Hij verwerkt deze en 

deelt de PDF-versie met Patricia, zodat het verslag op de website geplaatst kan worden.  

Herkiesbaarheid MR-leden 

Karin gaat haar laatste jaar als MR-lid in wegens haar pensioen in 2024-2025. Leon is opnieuw gekozen als 

MR-lid voor een nieuw termijn en Toni stelt zich niet herkiesbaar als MR-lid, wegens andere bezigheden. 

Dewi zal zich herkiesbaar stellen, maar draagt ook gerust het stokje over als er veel animo voor is onder de 

ouders. Bij de laatste werving is een brief uitgegaan naar ouders, Leon gaat hiernaar op zoek. Aanstaande 

vrijdag zal er een berichtje uitgaan op Parro met deze brief en wordt het ook kort vermeld in de 

weekupdates van de groepen. Ouders kunnen dan reageren tot de herfstvakantie en in de eerste week na 

de vakantie wordt hopelijk een nieuw lid aangenomen.  

Informatie GMR 

Er is nog geen input van de GMR, deze vergadering zal zijn op 04-10-2023. Er worden een aantal nieuwe 

leden geïntroduceerd/benoemd. Daarnaast zijn er diverse onderwerpen zoals het allocatiebeleid en 

opbrengsten binnen de stichting die op de agenda staan.  

Overig en rondvraag 

Tanja had iets voorbij zien komen over een aanbieding van De Ontdekfabriek in Eindhoven en gaf dit als 

optie door voor de ateliers. Christ sluit hierop aan met een aanbod van KempenTech om gratis leskisten te 

huren voor scholen.  

 


